
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. april 2012 kl. 19.00 

 

Fraværende: Edith, Peter og Svend Åge. Ordstyrer: John 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. marts 2012 blev godkendt.  

 

2.  

Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver ajourført. Lars laver et oplæg vedr. vedtægtsændring/ 

supplement til ordensregler til drøftelse under eventuelt på generalforsamlingen. 

 

3. 

Bentes bunke. Et par beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive besvaret. Stolperne fra det 

hærværksplagede volleyball-net på Solvangen bliver fjernet.  

 

4. 

Orientering fra formanden. Verner omtaler kontaktpersonordningen i nyhedsbrevet, og sætter 

forslag til GF om en vedtægtsændring, så ordningen kan komme til at fungere i alle vore parcel-

foreninger. Der udarbejdes en plejeplan over foreningens træer. En trækyndig gennemgår området i 

uge 16-17 og planen forventes klar i uge 19. Der vil blive informeret om denne på generalforsam-

lingen. Der er opstået tvivl om ejerforholdet af nogle grønne område i etape 8. Det har vist sig, at et 

par fællesarealer aldrig er blevet overdraget matrikulært fra bygherren Jens P. Koch til Grundejer- 

og andelsforeningerne. Verner og Lars vil få bragt ejerforholdene i orden. Pga. fyrværkeri 

nytårsaften mistede skraldespanden på Solvangens legeplads låget. Det er nu genfundet i søen og 

monteret på sin rette plads. Jørn og Alvin har repareret opkørte græsrabatter i området. Verner 

afventer svar fra advokat Abel vedr. træfældnings-problematikken.  

 

5. 

Orientering fra kasserer. Peter fraværende. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fraværende. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John og Verner har deltaget i Fællesrådets 

generalforsamling. John følger op på verserende sager. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Edith fraværende. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Nyhedsbrevet er klar onsdag d. 4. april og udbringes 

umiddelbart herefter. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille laver forslag til GF om brug af egne fondsmidler til 

etablering af multibane. 

 

12.  

Eventuelt. Det undersøges, om generalforsamlingen kan afholdes billigere andre steder fremad-

rettet. Kommunen har fældet nogle visne alle-træer langs Oasen. Lars undersøger, om de sætter nye 

træer. 

 

Referent: Bente Jensen 


